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Na Å‚amach portalu &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; toczy siÄ™ dyskusja w sprawie ewentualnych
zmian w statucie. ByÅ‚a o tym teÅ¼ mowa na wczorajszym spotkaniu prezesa oraz zarzÄ…du PZJ
ze Å›rodowiskiem, nie tylko z Mazowsza. Nie zabieraÅ‚em do tej pory gÅ‚osu w tej sprawie, choÄ‡
mnie to Å¼ywo interesuje. I dziÅ› teÅ¼ nie o meritum, a o czymÅ›, co jest bardzo niepokojÄ…ce
&ndash; o kalendarzu. Czy warto siÄ™ w ogóle ekscytowaÄ‡ i angaÅ¼owaÄ‡ w dyskusjÄ™ nad
ewentualnymi zmianami w statucie, skoro poolimpijski zjazd sprawozdawczo-wyborczy odbÄ™dzie
siÄ™ najprawdopodobniej i tak wedÅ‚ug obecnego statutu?

ProszÄ™ zwróciÄ‡ uwagÄ™ &ndash; komisja ciÄ…gle obraduje. W komunikacie czytamy: Å¼e
projekt bÄ™dzie poprawiony i nastÄ™pne spotkanie odbÄ™dzie siÄ™ w styczniu
przyszÅ‚ego roku. Tak na marginesie &ndash; opublikowanie roboczej wersji statutu, nad którÄ…
komisja nadal pracuje, uwaÅ¼am za niewÅ‚aÅ›ciwe. Jestem za dyskusjÄ… w Å›rodowisku, ale na
Boga, jak siÄ™ PaÅ„stwo podjÄ™li przygotowaÄ‡ projekt nowego statutu, to trzeba byÅ‚o pod
dyskusjÄ™ poddaÄ‡ uzgodnionÄ… przez was wersjÄ™, a nie publikowaÄ‡ brudnopis, i to jeszcze w
bardzo wstÄ™pnej fazie. Ale wróÄ‡my do kalendarza. W obecnej sytuacji zjazd statutowy moÅ¼e
siÄ™ odbyÄ‡ najwczeÅ›niej na wiosnÄ™ (luty-marzec). Uchwalone wówczas zmiany w statucie
muszÄ… potem trafiÄ‡ do KRS. A tam szybko siÄ™ nimi nikt nie zajmie. Jak uczy Å¼ycie &ndash;
na to potrzeba Å‚adnych kilku miesiÄ™cy. Szansa wiÄ™c na to, Å¼e przed listopadem
(prawdopodobny termin zjazdu sprawozdawczo-wyborczego) KRS zatwierdzi zmiany w statucie jest
niewielka. A moÅ¼e wÅ‚aÅ›nie o to chodzi? UwaÅ¼am siÄ™ za czÅ‚owieka, który nie ulega manii
spiskowej teorii dziejów, ale tym razem zaczynam siÄ™ zastanawiaÄ‡ nad tym, komu moÅ¼e
zaleÅ¼eÄ‡ na tym, aby statut nie ulegÅ‚ zmianie. GÅ‚ównie chodzi o to, aby zmianie nie ulegÅ‚a
ordynacja wyborcza. JeÅ›li nie ulegnie zmianie, skorzystajÄ… na tym przede wszystkim ci, którzy
obecnie trzymajÄ… wÅ‚adzÄ™, a wiÄ™c prezesi OZJ-tów i ci delegaci, którzy ich bezkrytycznie
popierali na ostatnich zjazdach. Nie twierdzÄ™, Å¼e czÅ‚onkowie komisji statutowej sÄ… na
usÅ‚ugach obecnego ukÅ‚adu rzÄ…dzÄ…cego, ale poprzez swojÄ… opieszaÅ‚oÅ›Ä‡ i
nieudolnoÅ›Ä‡ przyczyniajÄ… siÄ™ do tego, co jest szkodliwe dla polskiego jeÅºdziectwa, a jest
korzystne dla obecnie rzÄ…dzÄ…cych.JeÅ›li poolimpijski zjazd sprawozdawczo-wyborczy nie
bÄ™dzie siÄ™ mógÅ‚ odbyÄ‡ wedÅ‚ug poprawionego statutu, to wielka moralna
odpowiedzialnoÅ›Ä‡ za ten grzech spadnie na czÅ‚onków komisji statutowej. OczywiÅ›cie na obecny
zarzÄ…d teÅ¼, bo nikt mnie nie przekona, Å¼e w kwestii Å›limaczego tempa prac komisji statutowej
(broÅ„ BoÅ¼e meritum) zarzÄ…d nie miaÅ‚ prawa interweniowaÄ‡. MiaÅ‚ nie tylko prawo, ale i
obowiÄ…zek. Ale oczywiÅ›cie naiwnoÅ›ciÄ… jest oczekiwaÄ‡ tego, bo wiadomo &ndash; to tak,
jakby oczekiwaÄ‡, Å¼e karpie bÄ™dÄ… domagaÄ‡ siÄ™ przyspieszenia ÅšwiÄ…t BoÅ¼ego
Narodzenia.Tak naprawdÄ™ moÅ¼emy mieÄ‡ o to pretensje tylko do czÅ‚onków komisji statutowej.
Marek Szewczyk 
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